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واکنش طارمی به بازگشت به تیم ملی 
شکست طلسم گلزنی

شکســت طلســم گلزنی 
مهــدی طارمــی را می توان 
از زوایــای مختلفــی دیــد. 
بــه گــزارش گروه ورزشــی 
مردم ســالاری، مهاجم پورتو 
کــه در 11 بازی آخر تیمش 
در رقابتهــای مختلف موفق 
به گلزنی شــده بود، دیشب 
بنفیکا، موفق شــد  و جلوی 
هشــتمین گل فصلش را به ثمر برســاند. طارمی جدا از گلزنی در بازی دیشب، 
پایه گذار یکی از گلهای پورتو هم بود تا برای اولین بار در رقابتهای این فصل لیگ 
پرتغال موفق شود در یک بازی هم گل بزند هم پاس گل بدهد. طبق آمار صفحه 
توئیتری playmakerstats، طارمی در فصل گذشته، در سه بازی توانسته بود 
هم گل بزند هم پاس گل بدهد) ســایت ترانسفرمارکت، آمار  و در بازی مقابل 
فارنزه در هفته ســی و دوم بود که توانســت در گلزنی و پاس گل در یک بازی، 
دبل کند. جدا از این ماجرا، گلزنی طارمی را می توان به بازگشــت او به تیم ملی 
هم مرتبط دانســت. طارمی که بعد از توئیت خبرسازش در واکنش به مصاحبه 
اسکوچیچ، دیگر موفق به گلزنی نشده بود، حالا و چند روز بعد از آنکه سرپرست 
تیم ملی در پاسخ به سوال خبرنگار فوتبالی، بازگشت این مهاجم به اردوی تیم 
ملی را قطعی دانســته است، توانســت گلزنی کند تا مشخص شود این موضوع 

چقدر به لحاظ روحی در عملکرد او تاثیرگذار بوده است.

قائدی و نوراللهی سوژه داغ اماراتی ها
دو بازیکن ایرانی مقصر باخت شدند

ابوظبی  کارشناس شبکه   
اســپورت عملکرد دو بازیکن 
ملــی پــوش ایرانی شــباب 
الاهلــی را در حد و اندازه این 
باشگاه ندانســت.  به گزارش 
خبرگزاری فارس، تیم فوتبال 
شــباب الاهلی شب گذشته 
در هفتــه دوازدهم لیگ برتر 

امارات به مصاف تیم بنی یاس رفت و با نتیجه عجیب 4 بر یک شکست خورد.
مهدی قائدی و احمد نوراللهی دو بازیکن ملی پوش کشورمان در این بازی از 
ابتدا در ترکیب شباب الاهلی حضور داشتند ولی نتوانستند مانع از این شکست 
تلخ شوند. سهیل العریفی کارشناس فوتبال اماراتی با حضور در شبکه »ابوظبی 
اسپورت« به تحلیل درباره این باخت بزرگ شباب الاهلی پرداخت، گفت: مهدی 
علی به عنوان سرمربی تیم و مدیریت باشگاه باید مسئولیت این شکست بزرگ 
را بپذیرند. برای باشــگاهی مثل شباب الاهلی چنین باختی قابل تحمل نیست. 
مهدی علی و مدیریت باشــگاه باید پاسخگو باشند. وی در ادامه تحلیل خود به 
انتقاد از لژیونرهای تیم پرداخــت، گفت: مهدی قائدی آنچه از او انتظار می رود 
عمل نمی کند. او یک بازی خوب است و بازی بعدی سطح لازم را ندارد. نوراللهی 
هــم همین طور آنچه که از او انتظار می رود عمل نمی کند. ادواردو اصلا در این 
بازی چیزی برای گفتن نداشت. به نظرم مشکلات اساسی تیم حضور لژیونرهای 
با کیفیت پایین در تیم اســت. به خاطر عملکرد قائدی و نوراللهی در این میزد 
گرد شــبکه ابوظبی درگیری لفظی با این کارشناس فوتبال با سرپرست باشگاه 

شباب الاهلی رخ داد.

سایت »cumhuriyet« ترکیه:
۲میلیون یورو بدهید صیادمنش را بخرید

با اعــلام ســایت »cumhuriyet« ترکیه هر 
باشــگاهی که قصد جذب آینده اللهیار صیادمنش 
را دارد باید مبلغ ۲ میلیون یورو به باشگاه فنرباغچه 

پرداخت کند.
ســایت »cumhuriyet« ترکیه  روز )جمعه( 
در گزارشی به آینده اللهیار صیادمنش مهاجم ملی 
پوش ایرانی و عضو باشگاه فنرباغچه ترکیه پرداخت.
این ســایت ترکیه ای با تمجیدی از صیاد منش 
که عملکرد فوق العاده ای را از خود در ســال ۲۰۲1 به اجرا گذاشت، نوشت: این 
مهاجم جوان یک ســال و نیم پیش با قراردادی قرضی از فنرباغچه راهی زوریا 
لوهانسک اوکراین شد و حالا در قرارداد او با این تیم به پایان رسیده است. اللهیار 
باید تا چند روز دیگر به ترکیه ســفر کند تا تکلیف او توسط مدیران فنرباغچه 
مشخص شــود. در ادامه این گزارش آمده است: نکته مهمی که می تواند آینده 
صیادمنش را تحت تأثیر قرار دهد، تغییر سرمربی فنرباغچه است. چرا که ویتور 
پریرا ســرمربی این تیم پس از تســاوی ۲ – ۲ برابر گالاتاسرای از سمت خود 
اخراج شــد و حالا اللهیار باید تا مشخص شدن سرمربی جدید و تعیین تکلیف 
آینده اش، منتظر بماند. سایت »cumhuriyet« در پایان ارزش صیاد منش را 
۲ میلیون یورو اعلام و تاکید کرد هر باشگاهی بخواهد این بازیکن را به خدمت 
بگیرد باید این مبلغ را به باشــگاه فنرباغچه پرداخت کند. صیادمنش با انتشار 
پســتی در فضای مجازی با هواداران این تیم خداحافظی کرد. او این متن را در 
صفحه شخصی خود منتشر کرد: خداحافظی با کسی که مورد علاقه اش است، 
همواره سخت است؛ اما پس از یک سال و نیم درخشان و شگفت انگیز با این تیم 
و هواداران؛ می توانم بگویم که زوریا همیشــه در قلب من خواهد ماند.   »هرگز 
زمان هــا و خاطرات باورنکردنی این تیم را فراموش نمی کنم. در پایان می خواهم 
از همه هم تیمی هایم، مربیان و کارکنان که باعث شدند بازیکن و شخص بهتری 

باشم تشکر کنم. خداحافظ زوریا لوهانسک«

نفرات برتر مسابقات دستجات آزاد اسکیت فری استایل 
شاخه کلاسیک مشخص شدند

آزاد  دســتجات  مسابقات 
اسکیت فری استایل انتخابی 
تیم ملی شــاخه کلاسیک در 
دو بخــش زنان و مــردان با 
شناســایی نفرات برتر خاتمه 
پیدا کرد. به گزارش روز جمعه 
ایرنا، مسابقات دستجات آزاد 
اسکیت فری استایل انتخابی 
تیم ملی شــاخه کلاسیک در 
دو بخش زنان و مردان در دو رده سنی زیر 1۹ سال و بالای 1۹ سال با مشخص 
شــدن نفرات برتر به کار خود پایان داد. این دوره از مسابقات به میزبانی استان 
تهران و با شــرکت ۹۳ ورزشکار از استان های تهران، آذربایجان شرقی، اصفهان، 
سمنان، خراسان جنوبی، فارس و قزوین در آکادمی اسکیت پارمیس برگزار شد.

نفرات برتر  به شرح زیر است:
مردان زیر 1۹ سال

1-امیرمحمد طبرسی )تهران(
۲-مرتضی بخشیان )اصفهان(

۳-رسا کشاورز )تهران(
نفرات برتر مســابقات دستجات آزاد اســکیت فری استایل شاخه کلاسیک 

مشخص شدند
مردان بالای 1۹ سال

1-محمدسینا بذری)تهران(
۲-امیر آزادفلاح )تهران(

۳-امیرحسین هاشمی)تهران(
زنان زیر 1۹ سال

1-عسل صادقی )تهران(
۲-پارمیس دولت آبادی)تهران(

۳-پریا پورزال )قزوین(
نفرات برتر مســابقات دستجات آزاد اســکیت فری استایل شاخه کلاسیک 

مشخص شدند
زنان بالای 1۹ سال

1-فاطمه قنبرنژاد )تهران(
۲-بهاره فقیحی )تهران(

۳-زهره کتابچی )اصفهان(

اخبار کوتاه

فدراســیون فوتبــال برخلاف وعده هــای پر طمطراق 
عزیزی خــادم قبل از پیــروزی در انتخابات، این روزها در 
درآمدزایی به مشــکل خورده و مدام از دولت درخواست 

کمک مالی دارد. 
به گــزارش ایســنا، فدراســیون فوتبال بــا مدیریت 
شــهاب الدین عزیزی خادم یک تغییر عمده با دوره قبل 
دارد؛ در واقــع عزیزی خادم برخلاف وعــده  و وعیدهای 
رنگارنــگ خود مبنی بــر درآمدزایی و نجــات فوتبال از 
بدهکاری، بیشــتر از هر رئیس فدراســیونی از دولت پول 

گرفته است.
رئیس جوان فدراســیون فوتبال کــه در مصاحبه های 
انتخاباتــی خود فوتبال را یک »بنگاه اقتصادی« می نامید 
و تاکیــد زیادی بر »پیاده ســازی الگوهای جهانی دنیای 
فوتبــال و جبران عقــب ماندگی ها برای توســعه فوتبال 
ایران« داشــت، این روزها از این ســازمان دولتی به آن 
سازمان دولتی می رود و در کنار آن به طور مستقیم و غیر 
مســتقیم از دولت برای جبران نیازهای مالی فدراسیون 

فوتبال کمک می گیرد.
او که در بدو فعالیت خود با حضور در ســازمان برنامه 
و بودجــه مبلغی بیش از 1۰۰ میلیاردتومان را برای آماده 
ســازی تیم های ملی فوتبال و فوتســال گرفته بود، این 
روزها توســط خود و دیگر مســئولان فدراسیون فوتبال، 

دست خود را مقابل دولت دراز کرده است.
داریوش مصطفوی، یکی از مدیران فدراســیون فوتبال 
به تازگی از دولت درخواســت کرده به فدراسیون فوتبال 

مبلغــی در حدود ۵۰۰ میلیون یورو کمک کند! رقمی که 
۸۳ برابر غرامت مطالبه شــده توسط مارک ویلموتس از 

فوتبال ایران است.
دســت درازی به خزانه دولتی در شــرایطی است که 
که طی ماه های گذشــته هیچ قراردادی که زمینه ســاز 
درآمدزایی برای فدراســیون فوتبال شــود، بسته نشده و 
در مقابــل، ملی پوشــان فوتبال ایران به عنوان ســرآمد 
تیم های ملی از وضعیت نامناسب البسه و پرداخت نشدن 

پاداش هــای خود از ۶ دیدار گذشــته تیم ملــی به این 
سمت گلایه کرده اند. روشن است که ملی پوشان تیم های 
فوتســال و فوتبال ساحلی در ســطوح مختلف، امکان و 
شــرایط لازم برای بیان کمی ها و کاســتی های موجود را 
ندارند وگرنه در این زمینه ها هم کاستی هایی وجود دارد 

که توسط بازیکنان و مربیان بازگو نمی شود.
اکنون که 1۰ ماه از انتخابات این فدراســوین ســپری 
شــده، انتظار می رود عزیزی خادم نه همه برنامه ها بلکه 

چندین مورد از آن هــا را در بخش های اقتصادی اجرایی 
کند و از همین محل هــم بتواند حقوق کارکنان خود را 
در موعد مقرر پرداخت کند، نه اینکه در ماه های گذشــته 
برای پرداخت این موضوع هم دست به دامن سازمان لیگ 
فوتبال ایران شــود و از منابع درآمدی باشگاه ها برای رفع 

امور جاری خود استفاده کند!
درخواست های مکرر فدراســیون فوتبال در این دوره 
توســط عزیزی خــادم و همراهانش بــرای حمایت های 
دولتــی دقیقا در نقطه مقابل برنامه های اقتصادی او برای 
درآمدزایی از برنامه های مختلــف مانند پخش اینترنتی، 
فوتبال مجازی و درآمدهایی بین المللی اســت که او وعده 
داده بــود. در عوض فعــلا هر چه به فدراســیون فوتبال 
رســیده، از ســمت دولت بوده و در مواقعــی هم برخی 
شــرکت های هواپیمایی هزینه پرواز ملی پوشــان را تقبل 

کرده اند.
از فدراســیون فوتبال عزیزی خادم انتظار می رود برای 
حفظ اعتبار برنامه اقتصادی خودش هم که شده، در مدت 
زمان پیــش رو و از کنار موفقیت های تیــم ملی فوتبال 
بزرگســالان که با صعود به جام جهانی، زمینه لازم برای 
درآمدزایی را دارا شــده، اقــدام عاجلی انجام دهد و تمام 

نگاه خود را معطوف به جیب دولت نکند.
هــر چند کمک گرفتن و برخــورداری از حمایت های 
دولتی اتفاق عجیب و غریبی نیســت و می تواند به فوتبال 
کمــک کند اما از فوتبالی که از دیــد عزیزی خادم، یک 

بنگاه اقتصادی است، انتظار بیشتری می رود.

وزیر ورزش و جوانان شــایعه حضــورش در انتخابات 
کمیته ملی المپیک را تکذیب کرد.

به گزارش ایسنا، حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان در 
حاشــیه بازدید از سایت تیروکمان درباره شایعه حضورش 
در انتخابات کمیته ملی المپیک اظهار کرد: خودتان عنوان 
می کنید شــایعه اســت. نمی دانم چرا مطرح شده بود، اما 

باید کمک کنیم انتخابات به صورت شایسته برگزار شود.
وی پیرامون این پرسش که آیا اتفاق جدیدی قرار است 
در باشــگاه پرســپولیس رخ دهد، گفت: در حال بررسی 
هســتیم. البته با مشورت سرپرست باشــگاه کار را پیش 
می بریم. هیات مدیره قرار بود هفته گذشــته تقویت شود 
و یکی دو نفر اضافه و یا کســر شوند تا شکل هیات مدیره 
تقویت شــود. بعد هیات مدیره به عنوان مرکز مشــورتی 
تصمیم بگیرد تا سرپرســتی ادامه پیدا کند یا مدیرعامل 

جدید معرفی شود.
وی ادامــه داد: ما با صدری و همکاری هیات مدیره کار 
پرســپولیس را جلو می بریم و مشکلی وجود ندارد. هر روز 
با صدری در تماس هســتم. دو شب پیش هم در دفتر ما 
جلسه مفصلی برگزار کردیم. با هماهنگی او کارها را پیش 

می بریم. پرسپولیس در حال حاضر مشکلی ندارد. استقلال 
هم کار خودش را می کند و هر دو باشــگاه مورد حمایت 

ما هستند.
وی افزود: کنفدراســیون فوتبال آسیا درخواست کرده 
بود اســتانداردها رعایت شده و یکســری مستندات تهیه 
شــود. این کار بســیار ســنگین بود و در ظرف ۵ روز در 
فدراسیون، باشگاه اســتقلال، پرسپولیس و وزارت ورزش 
و جوانــان کار را انجام دادیم. باید دو تشــکر ویژه از امیر 
عبداللهیان وزیر امور خارجه که کمک زیادی به ما کرد و 
خاندوزی وزیر اقتصاد هم داشــته باشم که در یک تلاش 
شــبانه روزی زحمــات زیادی کشــیدند و بحث مالکیت 

مشترک را حل کردند.
وزیر ورزش خاطرنشان کرد:  دو وزارتخانه عضو مجمع 
و مالک پرســپولیس و استقلال شدند. این تلاش قرار بود 
سالها انجام شود. اگر خاطرتان باشد وقتی دولت شروع به 
کار کرد در روزهای آغازیــن کار خبر محرمانه ای به من 
دادند که وضعیت پرســپولیس و استقلال بحرانی است و 
شــرایط خوبی ندارند، به خصوص پرسپولیس که به دلیل 
بدهی هایش شــرایط این باشگاه خاص بود. این خبر را به 

عنوان خبر نگران کننده با خودم همراه داشــتم اما آن را 
جلوه نمی دادم. مهلت ۳ ماهه ای گرفته شد که به اشتباه 
در این مهلت مطرح شد ما استانداردها را گرفتیم، اما این 
مهلت ۳ ماهه برای حل مشــکلات بود. من با فدراســیون 
فوتبال هماهنگ کردم تا به خواســته های AFC نزدیک 
شــود. بیشــتر از ۶۰۰ صفحه در این ۵ روز تهیه و آپلود 
شدکه این کار واقعا سنگین بود. برای استقلال هم بیشتر 
از ۵۰۰ صفحه تهیه شــد. جا دارد از مدیریت اســتقلال و 

پرسپولیس در این زمینه تشکر کنم.
سجادی خاطرنشان کرد: اینکه برخی نگران سرپرستی 
پرسپولیس هســتند باید بگویم که کار به نحو احسن در 
حال برگزاری اســت. من باید از صدری و آجورلو تشــکر 
کنم. آن چیزی که از ما می خواستند انجام دادیم اما وزرای 
اقتصاد و امور خارجه خیلــی به من کمک کردند. جامعه 
ورزش بایــد خارج از هر نتیجه ای، قــدردان این عزیزان 

باشند.
 AFC وی گفت: نامه ای در ایــن روزها برای دبیرکل
نوشتم و شرایط را شرح داده بودم. از آنها خواسته بودم از 

کنار این دو تیم مردمی به راحتی نگذرند.
ســجادی همچنیــن درباره موضوع خصوصی ســازی 
ســرخابی ها، تصریح کرد: بحث خصوصی ســازی این دو 
باشگاه خیلی شــرط لازم و قطعی نبوده و جزو شرط های 
درجه ۲ و ۳ بود. پیشــنهاد شــده بود اگر خصوصی شوند 
بهتر اســت. می گوینــد اگر دولتی باشــید الزاماتی که ما 
می خواهیم را شــرایط دولتــی نمی پذیرد. پس خصوصی 
ســازی این دو باشگاه پیشــنهاد بوده و اجباری از سوی 

کنفدراسیون فوتبال آسیا نبوده است.
 در حقیقت کشــور و من هــم در اواخر کار به این راه 
اضافه شدم تا به خاطر خیر و صلاح این دو باشگاه به سمت 
خصوصی ســازی حرکت کنیم. از طرف سازمان خصوصی 
سازی هم یک نامه خوبی تهیه شد تا در فوریه سال جدید 
میلادی که نیمه دوم بهمن ماه می شود نامه قطعی داریم و 
به AFC اعلام کردیم که شرایط واگذاری فراهم می شود. 
این هم خبر خوبی بود. مالکیت مشــترک هم جدا شد که 
این هم خبر خوبی بود. مدارکی هم که می خواستند ارسال 

شد که این هم خبر خوبی بود.
ســجادی اضافه کرد: دیروز هم یک نامه برای دبیرکل 
کنفدراســیون فوتبال آسیا نوشتم. از محمدی سفیر ایران 
در مالزی تشــکر می کنم که این نامــه را با هماهنگی او 

نوشــتیم. دیروز جواب این نامه برای ما ارسال و نکاتی را 
اعلام کردند. قرار اســت به زودی جلسه دفاع از مدارک را 
به ما خبر دهند. در این نامه روزنه امیدی هســت و برای 
اولین بار این موضوع را اعلام می کنم. در این نامه آمده که 
ادله هایی که من عنوان کردم در جلسه حضوری قابل طرح 

است. این هم خبر خوبی است.
وی با اشــاره به این که حسن نیت ما به کنفدراسیون 
آسیا نشان داده شــده، افزود: فکر می کنم چون ما حسن 
نیــت خود را بــه AFC نشــان دادیم، آنهــا هم همین 
استانداردها را می خواهند. ما با کسی دعوا نداریم. امیدوارم 
بزودی خبرهای خوبی در پیش باشــد. ما تلاش خودمان 
را انجام می دهیــم. باز هم یادآوری می کنم این تکالیف از 
سال ۲۰1۶ از ما خواسته شده و برای ماه های اخیر نیست. 
برخی نمی دانم چرا می گفتنــد در دولت جدید کم کاری 
شــده و اقدامی صورت نگرفته اســت! در صورتی که باید 

بگویم این تکالیف برای سال ۲۰1۶ است.
وی با اشــاره به یکی از ایــرادات AFC مبنی بر نبود 
تیــر دروازه رزرو در آزادی،گفــت: بایــد اشــاره کنم که

AFC اجبــاری برای ما ندارد. آنها می گویند هر کســی 
می خواهد حرفه ای شــود داوطلبانــه اعلام کند. حالا که 
برخی از باشــگاه های ما داوطلب حرفه ای شــدن هستند 
باید اســتانداردها را نیز رعایت کنند. به عنوان مثال یک 
بار در اســتادیوم آزادی گفته بودند تیر دروازه کجاست؟ 
بعد گفتــه بودند تیر دروازه رزرو کجاســت؟ خوب ما در 
اســتادیوم آزادی تیر دروازه رزرو نداریم. باید این مسائل 

پیش بینی می شد.
ســجادی در پایان افزود: خیلی از اســناد و مستندات 
مالکیت باید پیش از این زحمت کشــیده و تهیه و ارسال 
می شــد. همه این اتفاقات را با افتخار می گویم تا مردم به 
وزارت خانه، فدراســیون فوتبال و این دو باشــگاه اعتماد 

کنند.
همه این مســائل در ۵ روز انجام شد. با یک کار شبانه 
روزی این کارها صورت گرفت. با صدری و آجورلو صحبت 
کنیــد تا ببینید در این ۵ روز چه گذشــت تا خیال مردم 
راحت شود. یکسری در فضای مجازی همیشه زرد صحبت 
می کنند و ســعی دارند که امید را در مردم ضعیف کنند. 
ورزش همیشه انرژی مثبت و شادابی است، ورزش همیشه 
لذت بردن است و باید حال ما در ورزش خوب شود. چرا با 

اخبار منفی سعی می کنند حال مردم بد شود.

ملی پوش والیبال زنان گفت: حضور الکساندرا کمپدلی به 
عنوان سرمربی، یک اتفاق خوب و امتیاز مثبت برای کمک 

به رشد فنی و ذهنی والیبال زنان خواهد بود.
هانیه محتشمی پور روز جمعه در گفت و گو با خبرنگار 
ورزشــی ایرنا، اظهار داشــت: در این فصل از لیگ برتر نیز 
مانند فصل گذشــته برای سایپا بازی کردم و از آنجایی که 
قهرمان فصل گذشته شدیم و توانستیم در جام باشگاه های 
آسیا شرکت کنیم، وقفه ای در تمرینات تیم ایجاد شد و در 
ابتدا هماهنگی کم بود و به ریکاوری نیاز داشتیم و به همین 
دلیل برابر ذوب آهن شکست خوردیم و در نهایت قهرمانی 

نیم فصل اول را از دست دادیم.
وی افزود: اما برنامه ریزی کردیم تا باخت برابر ذوبی ها را 
جبران و با تمام قدرت در نیم فصل دوم شرکت کنیم و هنوز 

هم چیزی مشخص نیست و شاید دوباره قهرمان شدیم.
ملی پوش والیبال زنان یادآور شــد: تعداد بازی ها نسبت 
به فصل گذشته بیشتر شده و دیدارها برخلاف سال گذشته 
که متمرکز بود، به صورت رفت و برگشت برگزار شد. فشار 
تمرینات در این فصل سبب شد تا از نظر آمادگی جسمانی 

در بهترین حالت ممکن قرار بگیریم و تیم ها از لحاظ رقابتی 
نزدیک تر شوند تا لیگ قشنگ تر و روبه رشدی داشته باشیم.  
وی ادامه داد: امســال ســه تیم با کیفیت در لیگ برتر 
حضور دارند که دیدارهای قشنگی را رقم می زنند اما نسبت 
به ســال گذشــته، تیم های دیگر راحت تر بازی می کنند و 
بیشــتر می جنگند. گرچه نتیجه برخی از بازی ها مشخص 

است اما تیم ها می توانند پوئن های بیشتری بگیرند.
محتشمی پور عنوان کرد: حضور در جام باشگاه های آسیا 
و کســب عنوان چهارمی قاره کهن برای نخستین بار سبب 
شــد تا یک باور جدید در همه ما شــکل بگیرد. به این باور 
رسیدیم تا بتوانیم برابر تیم های بزرگ دنیا بجنگیم. دستاورد 
جام باشــگاه ها این بــود که بعد از چند ســال یک نتیجه 
متفــاوت رقم خورد. تیم هایی چون قزاقســتان از بازیکنان 
خارجی استفاده می کردند و  مانند تیم تایلند سطح خوبی 

داشتند.
وی همچنین درباره پذیرش هدایت تیم ملی والیبال زنان 
توسط الکساندرا کمپدلی گفت: ایتالیا یکی از باکیفیت ترین 
تیم های دنیا در والیبال را دارد و حضور ســرمربی ایتالیایی 

یــک اتفاق خوب و امتیاز مثبت برای کمک به رشــد فنی 
و ذهنی بازیکنان تیم ملی والیبال زنان محسوب می شود.

ملی پوش والیبال زنان اضافه کرد: ســرمربی بخشــی از 
موفقیت را برای تیم ملی رقم می زند و عوامل زیادی باید در 
کنــار هم قرار بگیرند تا تیم والیبال زنان ایران به جایگاهی 

که لایق آن است، برسد. نسبت به تیم های دیگر بازی های 
پرچالــش نداریم و تیم های برتر دنیا همــواره با دیدارهای 
تدارکاتی خوب خود را به چالش می کشــند و بالا می روند. 
همچناین باید یاد بگیریم که چگونه در شرایط سخت صبور 

باشیم تا به موفقیت برسیم.

چاه خشک فدراسیون فوتبال و چشم مدیران به جیب دولت

اظهار نظر وزیر ورزش در مورد حذف سرخابی ها از آسیا:

در نامه اخیر AFC روزنه امیدی هست

ملی پوش والیبال زنان: 

حضور سرمربی ایتالیایی امتیاز مثبت برای تیم ملی است

یک پیشکسوت تیم فوتبال اســتقلال می گوید دوندگی 
یکی از نقاط قوت و ملاک برتری آبی پوشــان مقابل رقیبان 
اســت. به نقل از ایسنا، بهتاش فریبا، پیشکسوت تیم فوتبال 
استقلال درباره پیروزی یک بر صفر آبی پوشان پایتخت مقابل 
فولاد خوزستان در هفته دوازدهم رقابت های لیگ برتر اظهار 
کرد:  ســه امتیاز این بــازی خیلی مهم بود. بــازی کردن با 
تیم های جواد نکونام خیلی سخت است چون بازیکنان تیمش 
خیلی خوب پرس می کنند و بازی فیزیکی و درگیرانه ای ارائه 
می دهنــد. او ادامه داد: بازی کردن مقابل تیم هایی که پرس 

می کنند، ســه راه حل دارد؛ اول دریبل کردن بازیکن حریف 
است، دومی ارسال های روی دروازه و مساله سوم شوت زدن 
است که خوشبختانه از فاکتور سوم استفاده شد و مهدی پور 
یکی از بهترین گل های سال های اخیر لیگ را به ثمر رساند. 
در شــرایطی که اســتقلال یک بر صفر از حریف جلو است، 
مدیریت کردن بازی و حفــظ  نتیجه، تعویض های منحصر 
به فرد خودش را دارد و فکر می کنم تعویض روزبه چشــمی 
بسیار درست بود و توانســت عملکرد خیلی خوبی داشته و 
در حفظ  نتیجه کاملا تاثیرگذار بود. مهاجم سال های پیش 
اســتقلال افزود: این که توانستیم فاصله سه امتیاز خود را با 
تیم دوم در جدول حفظ کنیم، به نظر من اتفاق خوبی است. 
بازی های هفته آینده هم سختی خودش را دارد و این پیروزی 
بــه انگیزه و روحیــه تیم اضافه می کند. بــه نظر من قدرت 
دوندگی بازیکنان خیلی قوی است و این نشان می دهد مربی 
بدنساز تیم توانسته عملکرد خوبی داشته باشد و این مساله 
به کارهای تاکتیکی تیم کمک شــایانی می کند. فریبا درباره 
عملکرد دفاعی اســتقلال با ۲ گل خورده،  خاطرنشان کرد: 

چند مورد می تواند باعث شــکل گیری عملکرد دفاعی خوب 
استقلال شود؛ اول قدرت دوندگی استقلال است. مساله دوم 
ســه دفاعه بازی کردن و مورد آخر،  دفاع تیمی اســت.  در 
حال حاضر دفاع استقلال این طور نیست که فقط هافبک ها و 
مدافعان دفاع کنند. الان ژســتد و رمضانی و وینگرهای چپ 
و راست تیم هم به موقع سر جای مورد نظر هستند و اجازه 
حمل توپ به دفاع های حریف نمی دهند و اصول دفاع تیمی 
را به خوبی رعایت می کنند. بازیکن پیشــین استقلال درباره 
عملکرد مهاجم های این تیــم گفت: وقتی تیم چند مهاجم 
خوب دارد، باعث می شود عملکرد این مهاجم ها در تمرینات 
مورد بررسی قرار بگیرد. در ادامه عملکرد آن ها در بازی های 
زیر نظر کادر فنی اســت و در آخر هم باید تیم حریف آنالیز 
شــود تا طبق آن مهاجم ها در ترکیب تیم قرار بگیرند. شاید 
تیمی روی توپ های هوایی و ارسال ها ضعیف باشد، طبیعتا 
از مهاجمان سرزن اســتفاده می شود. حالت دیگر این است 
که تیم حریف ســرعت خط دفاعی ضعیفی دارد و این باعث 
می شود از بازیکنانی مثل خاقانی استفاده کرد که بازی روی 

زمین خوبی دارد. این مساله کاملا به تصمیم های کادر فنی 
برمی گردد که تا الان تشخیص ها کاملا درست بوده است.

او درباره عملکرد کوین یامگا و رودی ژســتد در استقلال 
گفت: ژســتد دارد در تیم جا می افتد. او هفته گذشــته گل 
زیبایی به ثمر رســاند و در بازی مقابل فولاد هم بسیار موثر 
بود. یامگا بازیکن تاکتیکی است و بر اساس خواسته های کادر 
فنی عمل می کند. در این مدت وینگر سمت چپ حریف، در 
بازی هایی که یامگا در سمت راست زمین حضور داشته است، 
نتوانسته عملکرد راحتی داشته باشد. البته امیدوار هستم که 
وریا غفوری را از هفته آینده داشــته باشــیم چون حضور او 
می تواند به بهتر شــدن اســتقلال کمک کند و فکر می کنم 
ترکیب یامگا و وریا می تواند فشار بیش تری را از سمت راست 
بــه حریف ایجاد کند. در این مدتی کــه وریا نبوده، بیش تر 
حمله های تیم از ســمت چپ زمین صورت گرفته است. در 
حال حاضر ابوالفضل جلالی دارد به تیم اضافه می شود و این 
بازیکن هــم می تواند تاثیر خودش را بگذارد و حضور جلالی 
و غفوری می تواند شرایط بهتری را در حملات تیم رقم بزند.

فریبا: دوندگی ملاک برتری استقلال مقابل رقیبان است


